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Verontschuldigd: 
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De vergadering wordt geopend om 20u10 
 
In openbare vergadering 
 
01 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2024 - Goedkeuring 
 
De toekenning van volgende toelage (exploitatiebudget) voor het boekjaar 2024 wordt unaniem goedgekeurd: 
IOED Oost-Haspengouw & Voeren 10.529,76 EUR 
 
 
02 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke investeringstoelagen boekjaar 2024 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de toekenning van een investeringstoelage van 40.000,00 EUR aan PC De Altenaar vzw 
unaniem goed als financiële ondersteuning bij de renovatie van het dak. 
 
In de begroting 2024 werd een investeringstoelage van 40.000,00 EUR voorzien voor de renovatie van het dak van 
Parochiaal Centrum De Altenaar (Alt-Hoeselt). De renovatie is noodzakelijk gezien de toestand/leeftijd van het 
huidige dak en de aanwezigheid van asbesthoudende leien. 
 
In vergadering van 10 januari 2024 heeft het bestuursorgaan van PC De Altenaar vzw een offerte ten bedrage van 
115.831,89 EUR goedgekeurd. In een schrijven aan het gemeentebestuur vragen ze de toekenning van de 
voorziene investeringstoelage van 40.000,00 EUR. De uitbetaling van de investeringstoelage zal gebeuren op basis 
van het voorleggen van overeenkomstige facturen. 
 
Schepen Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Christiaan Hex geeft aan dat de fractie Best Groen dit voorstel uiteraard zal goedkeuren, maar hij vindt 
de toelage nogal laag als je kijkt naar het totaalbedrag van de renovatie. 
 
Schepen Werner Raskin verduidelijkt dat de vzw PC De Altenaar geen grotere toelage heeft gevraagd. 
 
Raadslid Christiaan Hex bevestigt dat dit inderdaad het geval is. Het zijn blijkbaar vriendelijke mensen. 
 
Schepen Werner Raskin stelt dat het gemeentebestuur altijd bereid is om dit te herbekijken mocht er in de loop 
van de renovatie nog iets nodig zijn. 
 
Raadslid Christiaan Hex zet deze toelage af tegen andere en grotere uitgaven van het gemeentebestuur in andere 
projecten - soms zelfs privé-initiatieven - en stelt zich daar toch vragen bij. 
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Raadslid Serge Voncken merkt op dat hij blij is dat zijn interventie tijdens de vorige gemeenteraad geholpen heeft 
in deze. Hij zal dit in zijn verkiezingsfolder opnemen. 
 
Schepen Werner Raskin antwoordt dat hieruit blijkt dat de meerderheid altijd bereid is om te luisteren naar 
goede voorstellen vanuit de oppositie. 
 
 
03 Personeelszaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële vaststelling organogram en werkwijze invulling 

organogram - Goedkeuring 
 
Op 1 januari 2025 is de fusie een feit en moet er een eengemaakte dienstverlening aangeboden worden aan de 
inwoners van de nieuwe fusiestad Bilzen-Hoeselt. Om dit te kunnen realiseren is het noodzakelijk dat er in het 
jaar 2024 reeds belangrijke stappen gezet worden ter voorbereiding van deze eenmaking. Een belangrijk element 
in deze voorbereiding is het opzetten van één nieuw, gezamenlijk organogram met daarin een duidelijke indeling 
in afdelingen en diensten.  
 
Het voorliggende organogram is het resultaat van een intensief traject tussen de beide gemeenten in co-creatie 
met administratie en het beleid. Als startpunt van het traject werd op 10 januari 2023 een eerste keer een 
ontwerporganogram voorgesteld aan de gezamenlijke gemeenteraadscommissie. Daarna werden bilaterale 
dienstoverleggen georganiseerd waarbij vertrokken werd van een beschrijving van de AS IS-situatie om zo te 
komen tot de opmaak van een TO BE-situatie. Zowel de administratie als de schepencolleges werden maximaal 
betrokken in dit traject. 
 
Deze aanpak heeft onder meer geleid tot het uitwerken van een ‘kader’ met de barema’s die in de fusiestad 
zullen gehanteerd worden. Hiermee kunnen eventuele verschillen tussen beide organisaties rechtgezet worden 
en wordt er maximale afstemming gezocht in de toepassing van de huidige barema’s van Bilzen en Hoeselt. Op 19 
december 2023 gaf het college zijn principieel akkoord aan het ontwerp van organogram met de opdracht om het 
plan van aanpak verder uit te werken in functie van een definitieve goedkeuring door de gemeenteraad. Echter 
blijft het zo dat het de gemeenteraad van de nieuwe fusiegemeente is die het organogram van de nieuwe 
fusiestad in 2025 zal moeten vastleggen. 
 
Voor de invulling werd een plan van aanpak uitgewerkt dat inzet op een maximale realisatie in 2024 via formele 
procedures. Dit plan van aanpak werd uitgebreid toegelicht op de gezamenlijke gemeenteraadscommissie die 
plaatsvond op 23 januari 2024 en volledig aan dit thema werd gewijd. Ook de budgettaire impact werd berekend 
en toegelicht op deze commissie. 
 
Ondanks het feit dat dit geen onderhandelingsmaterie is, werd dit ontwerp organogram toch eveneens besproken 
op het vakbondsoverleg. 
 
De gemeenteraad gaat principieel akkoord met de invulling van het organogram dat als resultaat uit het 
voorbereidend traject van beide gemeenten is gekomen met 13 stemmen voor (Werner Raskin, Yves Croux, Johan 
Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Serge Voncken, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, 
Mieke Claesen, Stanny Crommen en Jan Wils), 4 stemmen tegen (Fons Capiot, Carine Moors, Marc Bamps en Eddy 
Vandecaetsbeek) en 3 onthoudingen (Hilde Wolfs, Bert Vertessen en Ria Moesen). En de gemeenteraad gaat 
akkoord met de voorgestelde werkwijze die erin bestaat dat de invullingen conform alle wettelijke bepalingen 
zullen gebeuren door de stad Bilzen waarbij enerzijds de samenvoegingsmobiliteit wordt toegepast zodanig dat 
de personeelsleden van beide organisaties evenveel kansen hebben en waarbij anderzijds volledige transparantie 
en samenspraak in acht worden genomen met 13 stemmen voor (Werner Raskin, Yves Croux, Johan Schoefs, 
Heidi Berx, Linda Verjans, Serge Voncken, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Mieke 
Claesen, Stanny Crommen en Jan Wils), 4 stemmen tegen (Fons Capiot, Carine Moors, Marc Bamps en Eddy 
Vandecaetsbeek) en 3 onthoudingen (Hilde Wolfs, Bert Vertessen en Ria Moesen). In het kader van de lopende 
zaken zullen alle toekomstige beslissingen met betrekking tot de invulling van dit organogram steeds in overleg 
tussen beide gemeenten besproken en genomen worden.  
 
Burgemeester Yves Croux licht het agendapunt toe. 
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Raadslid Ria Moesen noemt het voorstel van organogram dat hier voorligt een gedegen werkstuk. Zij wil in naam 
van de fractie N-VA Fusiebelang iedereen die er zijn of haar steentje aan heeft bijgedragen dan ook van harte 
bedanken. Met de meeste elementen die in het voorstel verwerkt zijn, kan de fractie N-VA Fusiebelang het eens 
zijn. En meer nog, ze kunnen deze erg ondersteunen omdat ze voor hun absoluut noodzakelijk zijn. In de eerste 
plaats garandeert het voorstel het principe van gelijk loon voor gelijk werk. In de nieuwe organisatie moeten 
collega's die gelijkaardige functies opnemen ook gelijk loon krijgen. In de praktijk is het vandaag zo dat bepaalde 
personeelsleden bij het OCMW en de gemeente Hoeselt minder betaald worden dan hun Bilzerse collega's die 
hetzelfde werk doen. Dat probleem wordt in dit voorstel opgelost. De Hoeseltse personeelsleden zullen in de 
toekomst gelijk verloond worden met hun Bilzerse collega's en dat betekent voor verschillende mensen een 
loonsverhoging. 
 
De fractie N-VA Fusiebelang is ook akkoord met het principe van de samenvoegingsmobiliteit, aldus raadslid Ria 
Moesen. Dat maakt dat personeelsleden van de beide gemeenten dezelfde carrièrekansen krijgen in de nieuwe 
organisatie. Met deze twee principes zijnde gelijk loon voor gelijk werk en dezelfde kansen in de nieuwe 
organisatie - dus de samenvoegingsmobiliteit - wordt de toekomst van de Hoeseltse personeelsleden 
gegarandeerd. Raadslid Ria Moesen wil nogmaals iedereen die deze principes verdedigd heeft oprecht bedanken. 
 
Maar de fractie N-VA Fusiebelang kan niet akkoord gaan met een belangrijk derde punt dat hier voorligt, namelijk 
het vroegtijdig opstarten van de aanwerving van bijkomend personeel voor nieuwe functies. Wat de aanwerving 
van bijkomend personeel betreft, moet men beseffen dat het voorstel een enorme budgettaire impact zal hebben 
op de nieuwe fusiegemeente. Hiermee wordt een voorafname gedaan op een organogram dat nog definitief 
vastgelegd moet worden door de gemeenteraad van de nieuwe fusiegemeente. Het nieuwe bestuur krijgt door de 
aanwervingen bijkomend bijzondere zware en langdurige financiële verplichtingen opgelegd en staat op die 
manier voor een voldongen feit zonder de kans om nog bij te sturen. Het onmiddellijk uitrollen van een grote 
aanwervingsronde door de huidige aftredende gemeenteraad minder dan een jaar voor de 
gemeenteraadsverkiezingen zou niet getuigen van goed bestuur gezien de zware financiële impact. Het is aan een 
volgende meerderheid - welke dat ook mag zijn - om het nodige bijkomend personeel aan te werven vanaf haar 
installatie in januari 2025, ná dat - en niet vóór dat - het organogram is vastgelegd. 
 
Om de goede principes van het voorstel te behouden, maar ook om de bijkomende aanwervingen over te laten 
aan de volgende gemeenteraad, dient raadslid Ria Moesen namens fractie N-VA Fusiebelang dan ook een 
amendement in. Het amendement schrapt de artikels 1, 2 en 3 van het voorliggend voorstel van besluit en 
vervangt ze door 4 nieuwe artikels als volgt: 
 
Geamendeerd voorstel van besluit 
 
Art. 1 - Principieel akkoord te gaan met het opgestelde 'kader' met de barema's die in de fusiestad zullen 
gehanteerd worden, waarmee eventuele verschillen tussen beide organisaties rechtgezet kunnen worden en 
maximale afstemming wordt gezocht in de toepassing van de huidige barema's van Bilzen en Hoeselt. 
 
Art. 2 - De gemeenteraad maakt het organigram met positief advies over aan de toekomstige gemeenteraad van 
Bilzen-Hoeselt, die hierover finaal moet beslissen. Pas na die beslissing kunnen nieuwe aanwervingen in het kader 
van het nieuwe organigram worden opgestart. 
 
Art. 3 - De gemeenteraad gaat akkoord met de toepassing van de samenvoegingsmobiliteit zodanig dat de 
personeelsleden van beide organisaties evenveel kansen hebben en waarbij volledige transparantie en 
samenspraak in acht worden genomen. 
 
Art. 4 - In het kader van de lopende zaken zullen alle toekomstige beslissingen met betrekking tot de invulling of 
aanpassing van dit organogram steeds in overleg tussen beide gemeenten besproken en genomen worden. 
 
Raadslid Ria Moesen maakt het amendement vervolgens over aan Hilde Wolfs, voorzitter, en Geert Rouffa, 
algemeen directeur. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij - vanuit een zekere vorm van beroepsmisvorming - altijd kijkt naar wat de 
wet eigenlijk zegt over deze toestand. Hij heeft dit nagekeken en gezien dat artikel 349 van het Decreet Lokaal 
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Bestuur stelt dat vanaf het gezamenlijk voorstel tot samenvoeging van gemeenten een periode van lopende zaken 
intreedt. En handelingen die niet tot de lopende zaken behoren, worden gesteld na een verplicht overleg tussen 
de gemeenten, en bij onenigheid wordt dit geschil door de Raad van State beslecht. En dus niet door het 
Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB), zoals dat - zijns inziens - een beetje gesuggereerd werd aan de raadsleden 
tijdens de gemeenschappelijke gemeenteraadscommissie in Waltwilder vorige week, aldus raadslid Fons Capiot. 
Hij wijst erop dat iedereen de woorden ‘verplicht overleg’ en ‘in de toekomst gaat er verplicht overleg zijn’ hier 
eerder al heeft horen vallen. Hij merkt op dat hij tot op heden echter nog geen verplicht overleg heeft 
meegemaakt. Het enige overleg dat de raadsleden hebben meegemaakt was de gemeenteraadscommissie in 
Waltwilder waar zij een nota gekregen hebben. En dat was het. Waaruit blijkt nu bij eerdere gemeentefusies het 
verplicht overleg? Dat blijkt - zo geeft raadslid Fons Capiot aan - uit een afsprakennota tussen de twee betrokken 
gemeentes. En bestaat er een afsprakennota tussen de stad Bilzen en de gemeente Hoeselt? Is deze opgenomen 
in het dossier? Nee, zo concludeert raadslid Fons Capiot, er is geen afsprakennota tussen Bilzen en Hoeselt. 
 
Ten tweede wijst raadslid Fons Capiot erop dat de betrokken gemeentebesturen tijdens de periode van lopende 
zaken een terughoudendheid in acht moeten nemen als ze beslissen over zaken met een belangrijke financiële 
impact op de jaren na de fusie. En heeft het agendapunt dat hier wordt besproken, met een structurele impact 
van 1,4 miljoen euro per jaar, een aanzienlijke financiële impact? Ja! En wordt hierbij terughoudendheid in acht 
genomen? Neen! Bijgevolg concludeert raadslid Fons Capiot dat het agendapunt dat hier vandaag voorligt niet is 
toegelaten door de wetgever. Hij merkt tot slot ook nog op dat niet alle ambtenaren of medewerkers zijn 
opgenomen in het voorgestelde organogram. Zo zijn de kabinetsmedewerkers bijvoorbeeld niet opgenomen in dit 
organogram en ze zullen er ook niet in opgenomen worden. 
 
Maar naast de wetgeving heeft dit dossier ook nog een politiek luik, zo stelt raadslid Fons Capiot. Hij las in de 
krant dat de VLD de belastingen zal verlagen na de verkiezingen. En dat dit kan dankzij de fusiebonus van 
ongeveer 20 miljoen euro. Dat zou inderdaad kunnen, aldus raadslid Fons Capiot. Het stond zo in de krant. Maar 
hij las ook in de krant dat er in de gemeente Hoeselt nog een aantal zaken gerealiseerd zullen worden. En dan 
kijkt hij alleen nog maar naar het laatste jaar van deze legislatuur... In de meest recente editie van het 
gemeentemagazine HoeseltMagGezien spreekt schepen Heidi Berx over de restauratie van de Kluis in Vrijhern. 
Dat is een prachtig idee. Iedereen staat daar achter. Echter, wanneer raadslid Fons Capiot naar de ‘gemeentelijke 
bijbel’ oftewel het meerjarenplan kijkt, constateert hij dat er alleen een klein bedrag is voorzien om een plan te 
maken, maar dat er niets voorzien is voor de uitvoering van de renovatie. Hij stelt dat als hij een huis gaat 
bouwen, hij niet alleen zorgt dat hij geld heeft om de architect te betalen, maar ook geld voorziet om het huis zelf 
te betalen. Anders maakt hij geen plan, aldus raadslid Fons Capiot. Hij concludeert dat er in de begroting geen 
euro voorzien is voor de restauratie van de Kluis. En hij las in de krant dat het geld hiervoor zou komen van de 
fusiebonus, wat - volgens hem - al onmogelijk is. Het tweede vergelijkbare project dat hij het laatste jaar heeft 
gezien, is De Mot. Dat werd voorgesteld in het cultureel centrum en kreeg veel aandacht in alle kranten. Maar 
opnieuw hetzelfde verhaal, zo stelt raadslid Fons Capiot. Er is geen euro voorzien voor de uitvoering van het plan. 
Het geld moet komen van de fusiebonus.  
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat als hij dan bedenkt dat de stad Bilzen 3 keer groter is dan de gemeente 
Hoeselt, en dus proportioneel een drievoud aan projecten mag realiseren, hij moet concluderen dat een 
fusiebonus van 20 miljoen euro hiervoor ontoereikend is. Hij stelt dat er dan minstens 60 miljoen euro nodig zou 
zijn om deze projecten te financieren. En dat is niet het geval. Er zullen dus keuzes gemaakt moeten worden. En 
daarom zal de fractie TROTS de 14 extra aanwervingen die vandaag waren voorzien niet goedkeuren. De fractie 
TROTS gaat wel akkoord met het amendement van N-VA fusiebelang, dat een bedrag van 400.000,00 EUR omvat 
voor de gelijkstelling van het huidige personeel. Maar nieuwe aanwervingen worden overgelaten aan het 
volgende bestuur. Raadslid Fons Capiot vertelt dat hij bij deze probeert om de VLD op het juiste spoor te houden, 
omdat hij van de VLD op het nationale niveau altijd hoort dat zij voorstander zijn van een kleinere overheid. En 
hier wil de VLD een grote overheid. Hij zit dus met hen in. De fractie TROTS zal dus vragen dat hierover gestemd 
wordt. 
 
Voorzitter Hilde Wolfs vraagt of er nog vragen zijn over het voorgestelde amendement. 
 
Raadslid Mieke Claesen denkt dat alle raadsleden wel geschrokken zullen zijn van de extra kost die het nieuwe 
organogram met zich meebrengt, toen deze - vorige week dinsdag - op de gemeenschappelijke 
gemeenteraadscommissie werd voorgesteld. Een groot deel van de fusiebonus zal in het eerste jaar al naar extra 
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personeel gaan terwijl de fusie juist bedoeld is om efficiënter en met minder personeel te werken. De vergelijking 
van de cijfers met de gemeentescans die vorige week werden verstrekt door de Vlaamse overheid, werpt echter 
interessante inzichten op. Met 9.900 inwoners heeft de gemeente Hoeselt op dit moment slechts 7,7 voltijds 
equivalenten personeelsleden per 1.000 inwoners. De stad Bilzen heeft er 11,4. Het Vlaams gemiddelde ligt op 
12,4 voltijds equivalenten personeelsleden. Dit duidt erop dat de gemeente Hoeselt momenteel serieus 
onderbemand is qua personeelsleden. En als er dan gekeken wordt naar de fusie en naar het totaal voltijds 
equivalenten dat men voor ogen heeft, namelijk 402 personeelsleden, waaronder die 15 extra personeelsleden, 
dan komt de fusiestad Bilzen-Hoeselt nog maar aan een cijfer in voltijds equivalenten van 9,46 per 1.000 
inwoners. Dat is nog altijd een heel stuk onder dat Vlaams gemiddelde. 
 
Vervolgens benadrukt raadslid Mieke Claesen dat uit nazicht blijkt dat het bovendien vooral de gemeente Hoeselt 
is die veel minder personeel heeft, waardoor de dienstverlening de voorbije jaren eigenlijk ook ondermaats was. 
Ze wijst op de aanzienlijke besparingen van dit gemeentebestuur op personeel in de gemeente Hoeselt, en dan 
voornamelijk bij diensten waar de schepenen van N-VA Fusiebelang bevoegd voor zijn. Deze besparingen zijn 
voornamelijk tot stand gekomen door het niet vervangen van personeelsleden die met pensioen gingen of die 
vrijwillig uit dienst gingen. Hierdoor, stelt raadslid Mieke Claesen, is de dienstverlening in de gemeente Hoeselt 
voor een groot stuk in het gedrang gekomen. En dit heeft volgens haar ook geleid tot uitval van personeel door 
werkstress, tot burn-outs of tot het zoeken van die personeelsleden naar een andere job. Dat heeft dan weer 
geleid tot een verhoogde werkdruk bij het overblijvende personeel wat er mede voor heeft gezorgd dat het voor 
de gemeente Hoeselt extra moeilijk is geworden om nieuw personeel aan te trekken, concludeert raadslid Mieke 
Claesen. Want wie wil nog voor de gemeente Hoeselt komen werken? 
 
Raadslid Mieke Claesen benadrukt dat tijdens de presentatie vorige week op de gemeenschappelijke 
gemeenteraadscommissie ook werd onderstreept dat een gemeente ervoor moet zorgen dat ze een goede, 
gewilde werkgever is waar mensen graag voor willen komen werken. En daarvoor is het ook noodzakelijk dat er 
een goede dienstverlening is en dat men dat kan bieden. Een fusie brengt bovendien extra stress en werkdruk 
met zich mee voor het personeel. Daarom is de fractie Best-Groen van mening dat als de fusiestad Bilzen-Hoeselt 
zou moeten starten met personeelstekorten, dit zeker zal leiden tot een mindere en slechte dienstverlening. En 
daar is niemand mee gediend. 
 
Bovendien hebben de besparingen op het personeel ook geleid tot aanzienlijk meer uitbestedingskosten, aldus 
raadslid Mieke Claesen. Dat is bijvoorbeeld gebeurd bij de dienst Omgeving en de dienst Cultuur. Dit heeft ook 
geleid tot aanzienlijke advocaatkosten bijvoorbeeld. Ze brengt vervolgens naar voren dat recentelijk in De 
Standaard een artikel is verschenen over de besparingen die de Vlaamse overheid heeft doorgevoerd op 
personeel. Aanvankelijk werden 1.400 banen geschrapt door de regering Jambon, waarbij men dacht 75 miljoen 
euro te besparen. Echter, het Rekenhof heeft becijferd dat er in werkelijkheid meer dan 160 miljoen euro - dus 
meer dan het dubbele van de besparing - extra is uitgegeven aan uitbestedingskosten. De fractie Best-Groen 
gelooft daarom dat de extra kosten met betrekking tot personeel die nu gemaakt moeten worden grotendeels 
het gevolg zijn van het slechte personeelsbeleid dat de afgelopen jaren in de gemeente Hoeselt is gevoerd. Want 
waarom heeft men de voorbije jaren zoveel bespaard op personeel? Naar de mening van de fractie Best-Groen 
was dit om bepaalde prestigeprojecten te kunnen realiseren. Maar wat ben je met een chique gebouw als er niet 
voldoende en gemotiveerd personeel is om de gewenste dienstverlening te leveren? 
 
Raadslid Mieke Claesen meent dat het de fractie N-VA Fusiebelang Bilzen was die de fusiebonus wilde gebruiken 
voor belastingverlaging. Ze vraagt zich dan ook af of de fractie N-VA Fusiebelang Hoeselt hierachter staat. En wil 
dit dan ook zeggen dat die fusiebonus - zoals raadslid Fons Capiot al gezegd heeft - niet gebruikt zal worden voor 
o.a. rioleringsprojecten, het Sportpark, het Mottepark, de Kluis van Vrijhern, enz. Raadslid Mieke Claesen sluit af 
met de boodschap dat de fractie Best-Groen achter het voorgestelde organogram staat, samen met de 
aanwerving van nu reeds extra personeelsleden, zodat na de fusie gestart kan worden met een goede, 
kwalitatieve dienstverlening. En dan is het aan de volgende bestuursploeg om te beoordelen of het 
personeelsbestand op termijn - eens de fusie is gestart - kan worden verminderd door bijvoorbeeld natuurlijke 
afvloeiingen, aldus raadslid Mieke Claesen. 
 
Raadslid Christiaan Hex vult aan dat de fractie Best-Groen het amendement ook niet zal goedkeuren omdat ze het 
er ook echt niet mee eens zijn om te wachten met volledig nieuwe aanwervingen tot de installatie van de nieuwe 
gemeenteraad. Hij gelooft dat natuurlijke afvloeiingen onvermijdelijk zijn bij een fusie, wat zou resulteren in een 
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volledig gehavend personeelsbestand bij zowel de gemeente Hoeselt als de stad Bilzen. Bovendien beschouwt 
raadslid Christiaan Hex de gemeente Hoeselt als grote winnaar in het hele fusieverhaal. Daarom zou hij niet 
begrijpen waarom een Hoeselaar hier in deze gemeenteraad tegen dit organogram zou stemmen. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat de cijfers die hier mee gegeven worden over de gemeente Hoeselt, de stad 
Bilzen en het gemiddelde van Vlaanderen wel zullen kloppen, maar men mag geen appels met citroenen 
vergelijken. In de cijfers van Vlaanderen zitten ook steden zoals Antwerpen en Gent en dat trekt die verhoudingen 
totaal uit mekaar. Hij benadrukt dat het personeelsbestand van een lokaal bestuur moet worden opgebouwd 
naargelang de draagkracht van de gemeente. En als er dan tegen hem gezegd wordt dat men niet kan begrijpen 
waarom hij daar tegen zou stemmen, merkt hij op dat men dan evengoed 50 extra mensen kan aannemen. 
Waarom niet? Dat is toch geen enkel probleem! Dan zal de dienstverlening nóg veel beter zijn. Pak nog 100 
mensen extra aan en doe niks anders meer. Investeer alleen in personeel... Er moet net in verhouding goed 
uitgedokterd worden van wat kan en wat niet kan. Maar nu de volgende legislatuur al opleggen dat er tot een 
miljoen euro extra uitgegeven zal worden, elk jaar opnieuw, is niet gepermitteerd. 
 
Raadslid Fons Capiot benadrukt dat alle personeelsleden die nu aanwezig zijn op de gemeenteraad - door het 
voorstel van de fractie N-VA Fusiebelang - allemaal gelijkgesteld zullen worden. En daar kan hij mee instemmen. 
Hij zal echter niet instemmen met het voorstel om een nieuwe legislatuur al op te leggen wat er moet gebeuren. 
Hij benadrukt dat dit wettelijk niet is toegelaten. Dat is niet toegelaten! Dat mogen wij niet! Raadslid Fons Capiot 
stelt dat hij nooit tegen de wet zal stemmen en dat dit voorstel altijd verworpen zal worden als het vandaag 
wordt goedgekeurd. 
 
Schepen Werner Raskin wil als Hoeselaar graag iets delen dat hem na aan het hart ligt. Hij benadrukt dat hij met 
zijn collega-burgemeester van de stad Bilzen deze fusie heeft uitgewerkt en voorbereid. En dit steeds met beiden 
samen op een collegiale manier en met maar één doel nl. een betere dienstverlening. Hij beklemtoont dat dit de 
hoofdzaak was: een betere dienstverlening voor de inwoners. Hij vertelt verder dat beide colleges van de stad 
Bilzen en de gemeente Hoeselt de afgelopen jaren - steeds in samenspraak - hebben gewerkt aan dit organogram. 
Hierbij heeft iedere schepen - samen met zijn of haar collega uit de stad Bilzen - bekeken hoe het nieuwe 
organogram eruit moest zien. De bevoegde schepenen bekeken dit samen met de verschillende diensthoofden uit 
beide gemeenten. Hij benadrukt dat ook de schepenen van de fractie N-VA Fusiebelang steeds aanwezig waren 
bij deze gesprekken. Per bevoegdheid werd bekeken hoeveel medewerkers er nodig waren om de diensten te 
laten functioneren tegen 1 januari 2025. En na deze oefening kwam men aanvankelijk uit op maar liefst 50 extra 
medewerkers. Iedereen weet dat hij hier de waarheid vertelt, aldus schepen Werner Raskin. Dit aantal werd 
vervolgens terug gebracht tot maar 15 voltijds equivalenten. En die zijn absoluut nodig om klaar te staan op 1 
januari 2025. Zonder het organogram dat hier voorligt zal het gemeentebestuur hier onmogelijk in slagen. Dan 
wordt het een echt fiasco. Het bestuur heeft die les geleerd van andere fusiegemeenten. Het personeel 
herschikken en de juiste mensen op de juiste plek zetten is het belangrijkste onderdeel van een fusie. En zonder 
deze extra werknemers zal vooral Hoeselt een stap achteruit zetten. Dat was niet de bedoeling van de fusie. 
 
Vervolgens wijst schepen Werner Raskin naar het agendapunt dat de fractie Best Groen vandaag heeft 
toegevoegd aan de gemeenteraad inzake een minder gunstig resultaat dat de gemeente Hoeselt behaalde in de 
gemeentemonitor 2023 op onder andere het vlak van dienstverlening. Hij erkent dat dit terecht is. Hier kan niet 
over gediscussieerd worden. De vraag is echter wat hieraan gedaan kan worden. En schepen Werner Raskin 
gelooft dat de fusie de oplossing zal bieden. Veel andere kleine gemeenten maken dit ook mee. En de burgers 
verdienen inderdaad beter. Maar ook de medewerkers van het OCMW en de gemeente Hoeselt verdienen beter. 
Dat haalde de fractie Best Groen ook al aan. De medewerkers staan immers reeds jarenlang - en hij kan het weten 
als uittredend burgemeester - met de rug tegen de muur. Chapeau om dit vol te houden! Dit organogram is dus 
de oplossing.  
 
Schepen Werner Raskin wijst raadslid Fons Capiot erop dat hij uitdrukkelijk in het verslag van de vorige 
gemeenteraad liet optekenen dat hij - schepen Werner Raskin - beloofde om voor de gemeente Hoeselt en de 
Hoeseltse medewerkers te gaan zorgen. Hij benadrukt dat raadslid Fons Capiot dit zo gezegd heeft. Schepen 
Werner Raskin concludeert dat raadslid Fons Capiot - zoals vele anderen - dus ook het beste wil voor de toekomst 
van de Hoeselaren. Wel, hij is benieuwd of raadslid Fons Capiot zijn woorden nu ook zal omzetten in daden. Maar 
dit zal waarschijnlijk niet het geval zijn. Hij beklemtoont dat hij toch onmogelijk tegelijk warm en koud kan blijven 
blazen. De reden om over te gaan tot een fusie met de stad Bilzen was om samen een stap vooruit te zetten en 
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een positief verhaal te brengen voor de inwoners van de gemeente Hoeselt. Hij benadrukt dat alle raadsleden 
hun eigen toekomst hebben gehypothekeerd in het belang van de inwoners van de gemeente Hoeselt. Dat vergt 
moed. Hij vindt dit fantastisch, zeker van de raadsleden. 
 
Schepen Werner Raskin benadrukt vervolgens dat bij iedereen geweten zou moeten zijn dat met name Hoeselt 
met dit doordacht uitgewerkte organogram de grootste stap vooruit zal zetten in dienstverlening. De stad Bilzen 
had al een betere dienstverlening. De Hoeselaren zullen een wat grotere stap vooruit zetten dan de mensen van 
Bilzen. Dit organogram werd uitgewerkt en afgerond door beide voltallige schepencolleges ondersteund door 
ervaren professionals, zoals een zeer ervaren en bekwame transitiemanager - die niet aan haar proefstuk toe is - 
en de algemeen directeurs daarenboven bijgestaan door het deskundig studiebureau Instar. Schepen Werner 
Raskin merkt op dat degene die dit agendapunt in twijfel trekt, het dossier niet kent. Het gaat bovendien niet 
alleen om de dienstverlening. Dit betekent ook dat in Hoeselt de gemeentelijke gebouwen open blijven ten 
dienste van alle inwoners. Maar hiervoor zijn bijkomende medewerkers nodig. Tevens zullen de Hoeseltse 
ambtenaren eenzelfde verloning krijgen als hun collega's in de stad Bilzen voor gelijkwaardig werk. 
 
Schepen Werner Raskin stelt dat het proces en de beslissingen die tot het huidige ontwerp van organogram 
hebben geleid uitvoerig zijn besproken en opgenomen in de kompasnota. Deze kompasnota, opgesteld door IDEA 
Groep, werd unaniem goedgekeurd door zowel de gemeenteraad van de gemeente Hoeselt als die van de stad 
Bilzen. Hij onderstreept dat dit punt unaniem werd gesteund door beide raden. Unaniem! Vervolgens werd hier 
door de fusiebegeleidingsgroep jarenlang aan gewerkt. Hijzelf en schepen Bert Vertessen van N-VA Fusiebelang 
werden daarbij door de gemeenteraad afgevaardigd om de gemeente Hoeselt te vertegenwoordigen. De 
gemeenteraad heeft hen beiden hiervoor afgevaardigd, aldus schepen Werner Raskin. En nu moeten diezelfde 
mensen onder zware druk, onder zware dwang van N-VA Fusiebelang Bilzen dit amendement hier voorleggen. 
 
Schepen Werner Raskin geeft aan dat dhr. Wouter Raskin van N-VA Fusiebelang Bilzen inderdaad een 
verkiezingsbelofte heeft gedaan. Dat is geweten. En als er niet opgelet wordt, zullen de Hoeseltse inwoners hier 
de rekening van krijgen. Die man is dus verantwoordelijk voor de situatie die zich nu voordoet op de 
gemeenteraad in Hoeselt. Maar er zijn belangrijke aspecten die niet over het hoofd gezien mogen worden. Wat 
men niet doorheeft - en dit is het belangrijkste aspect - is dat zodra het organogram is ingevuld, er een aanzienlijk 
terugverdieneffect zal optreden van dingen die de gemeente Hoeselt en de stad Bilzen vandaag uitbesteden. 
Alleen al voor de gemeente Hoeselt gaat dit om een bedrag van naar schatting 350.000,00 EUR dat uitbesteed 
wordt omdat er onvoldoende personeel is. En dit bedrag zal in de stad Bilzen nog een veelvoud zijn, aldus 
schepen Werner Raskin. Die 1 miljoen euro is dus eigenlijk een nuloperatie. Zo simpel is het! Als de organisatie die 
taken zelf kan opnemen, hoeft dit niet meer uitbesteed te worden. Dat is net de bedoeling van het invullen van 
het organogram en hij betreurt het dat dit niet eerder werd vermeld. Maar nu zijn de raadsleden er alleszins van 
op de hoogte. 
 
Schepen Werner Raskin roept dan ook uitdrukkelijk op om dit organogram goed te keuren in het belang van de 
gemeente Hoeselt. Hij benadrukt dat dit organogram de toekomst voor de gemeente Hoeselt is op het gebied van 
dienstverlening. Dat is iets waar het gemeentebestuur al jaren naar streeft, maar wat tot op heden nooit echt 
gerealiseerd kon worden. Nu is er een kans om dit te realiseren voor de inwoners van de gemeente Hoeselt. Het 
voorgestelde amendement van N-VA Fusiebelang beschouwt schepen Werner Raskin als een stap achteruit, een 
doemscenario voor zowel de inwoners als de medewerkers van de gemeente Hoeselt. Hij waarschuwt dat de 
fusiestad niet klaar zal zijn om te starten op 1 januari 2025 als dit amendement wordt aangenomen. En daarom 
vraagt hij om het amendement weg te stemmen en het organogram goed te keuren, zodat de inwoners van 
Hoeselt krijgen wat ze verdienen. 
 
Schepen Bert Vertessen wil hier graag enkele dingen aan toevoegen. Hij beaamt hetgeen al een paar keer op deze 
gemeenteraad gezegd werd, namelijk dat de oefening uitvoerig is gemaakt. Hij benadrukt dat de fractie N-VA 
Fusiebelang principieel dan ook achter deze oefening staat, maar dat zij van mening zijn dat de uiteindelijke 
beslissing moet worden genomen door de volgende meerderheid. Hij legt uit dat de fusie een efficiëntieoefening 
is, een afweging. Hij hoort de fractie Best Groen dan ook graag zeggen dat er naar de toekomst moet worden 
gekeken. En moeten er afvloeiingen komen? Wie die woorden in de mond neemt, heeft hier al het juiste idee 
over, aldus schepen Bert Vertessen. Maar dan moet je ook zeggen dat de nieuwe ploeg die er op 1 januari 2025 
zal staan deze beslissingen moet kunnen nemen. Zij moeten bepalen of het organogram volledig wordt ingevuld 
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en op welke manier. En het is dan aan hun om die efficiëntieoefening te maken en te kijken wanneer er iemand 
afvloeit en wat er aangepast kan worden. 
 
Schepen Bert Vertessen hoort zijn collega's ook graag spreken over uitbestedingen, zo geeft hij aan. Hij merkt op 
dat personeel aanwerven jaarlijkse indexeringen met zich mee brengt alsook pensioenverplichtingen die het 
gemeentebestuur met zich mee zal slepen. Uitbestedingen daarentegen zijn tijdelijke oplossingen. Meer en meer 
gemeenten doen dit om kleinere en slankere overheden te creëren. Ook de gemeente Hoeselt besteedt 
momenteel al 350.000,00 EUR per jaar uit. Hij hoort de collega's dit graag zeggen. Dat zijn trouwens voornamelijk 
kosten die onder openbare werken vallen. En ongeveer 85.000,00 EUR hiervan gaat al naar sociale tewerkstelling. 
Wil men dat hier nu ook al schrappen? Dat gaat nochtans ook om mensen uit de lokale gemeenschap, om 
Hoeselaren die laagdrempelig aan het werk gezet kunnen worden binnen de diensten van het gemeentebestuur. 
En voor de rest gaat een groot deel van het uitbestede geld naar Hoeseltse aannemers, waarvan hij toch had 
verwacht dat de fractie VLD-plus dat zou ondersteunen. Maar blijkbaar niet. Zij stellen eigenlijk voor om dat te 
schrappen. Schepen Bert Vertessen concludeert dat hier in de toekomst dus geen extra geld meer aan uitgegeven 
zal worden. Men zal personeel aannemen en vaste kosten zoals pensioenen dragen in plaats van Hoeseltse 
aannemers extra aan het werk te zetten. Hij benadrukt dat hij best wel heel veel goede dingen heeft gehoord en 
vraagt daarom gewoon om de nieuwe ploeg op 1 januari 2025 deze beslissingen te laten nemen.  
 
Schepen Bert Vertessen wenst tot slot nog even terug te komen op de opmerking over de campagne. Hij bevestigt 
dat zij deze samen met de afdeling Bilzen zijn gestart en benadrukt dat ze sindsdien door het leven gaan als N-VA 
Fusiebelang. Schepen Bert Vertessen legt uit dat dit het geval is omdat ze in het belang van de fusie kijken naar 
wat ze met de fusiebonus gaan doen. En hun focus daarbij ligt niet alleen op investeren, maar ook op het laten 
terugvloeien van een deel naar de burgers. Vandaar dat dit in het programmastandpunt van N-VA Fusiebelang is 
opgenomen. En daarom wordt dit amendement voorgelegd, om hier kracht bij te zetten. Bert Vertessen 
beklemtoont dat zij dit werkstuk vanaf 1 januari 2025 verder willen bekijken met de toekomstige meerderheid. Hij 
concludeert dat dit momenteel eigenlijk de vraag is die voor de fractie N-VA Fusiebelang op tafel ligt, en daarom 
vraagt hij om dit amendement goed te keuren. 
 
Raadslid Fons Capiot wil hier nog aan toevoegen dat hij verheugd is dat schepen Werner Raskin de nieuwe 
schepen van Financiën zal worden in de fusiestad Bilzen-Hoeselt. Hij merkt op dat dit een 'wonderboy' moet zijn. 
Enerzijds gaat men de belastingen verlagen en anderzijds gaat men structureel de personeelskosten verhogen 
met 1.400.000,00 EUR, waar het zelfs niet bij zal blijven. Verder gaat men ook De Mot in orde brengen, de Kluis 
van Vrijhern in orde brengen, en dan nog eens in drie keer zoveel zaken in de stad Bilzen investeren. En tegelijk 
blijft men maar tegen de inwoners vertellen dat men de belastingen gaat verlagen? Nu niet en nooit niet, aldus 
raadslid Fons Capiot. Hij roept op en dringt aan om eerlijk te blijven en niet van die praat te vertellen. Want dit 
kan gewoonweg niet.  
 
Raadslid Fons Capiot benadrukt namens de fractie TROTS nog een keer dat alles wordt gedaan voor de Hoeseltse 
personeelsleden. Deze worden hiermee gelijk gesteld en de nieuwe beleidsmensen op 1 januari 2025 zullen 
kunnen beslissen wat ze willen doen. En als zij dit dan goedkeuren, dan is dat hun keuze. En dan is het ook hun 
verantwoordelijkheid om dit uit te voeren. Maar, zo voegt raadslid Fons Capiot eraan toe, dat de gemeenteraad 
nu tijdens de periode van lopende zaken nieuwe beleidsmensen extra uitgaven oplegt, is wettelijk niet 
toegestaan. Hij blijft dit standpunt nadrukkelijk herhalen. Hij sluit af met de boodschap dat hij nu stopt en niets 
meer zegt hierover. 
 
Voorzitter Hilde Wolfs vraagt om de stemming over het amendement. Het amendement wordt niet goedgekeurd 
met 7 stemmen voor (Hilde Wolfs, Bert Vertessen, Fons Capiot, Carine Moors, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Ria Moesen), 13 stemmen tegen (Werner Raskin, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Serge 
Voncken, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Stanny Crommen en Jan 
Wils) en 0 onthoudingen. 
 
Voorzitter Hilde Wolfs vraagt om de stemming van het oorspronkelijke voorstel van organogram. Het 
voorgestelde organogram wordt goedgekeurd met 13 stemmen voor (Werner Raskin, Yves Croux, Johan Schoefs, 
Heidi Berx, Linda Verjans, Serge Voncken, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Mieke 
Claesen, Stanny Crommen en Jan Wils), 4 stemmen tegen (Fons Capiot, Carine Moors, Marc Bamps en Eddy 
Vandecaetsbeek) en 3 onthoudingen (Hilde Wolfs, Bert Vertessen en Ria Moesen). 
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Schepen Bert Vertessen vraagt het woord. Hij verklaart dat de fractie N-VA Fusiebelang met de keuze van 3 van 
haar gemeenteraadsleden om zich te onthouden louter een statement heeft willen maken. Dit werd ook zo 
aangegeven aan de meerderheidspartner VLD-plus. Hij legt uit dat ze hiermee eigenlijk op de rem wilden gaan 
staan en duidelijk wilden maken dat het gemeentebestuur zich door het goedkeuren van het organogram en het 
doorvoeren van al deze aanwervingen eigenlijk een beetje vast zou zetten naar de toekomst toe. Dit zou immers 
betekenen dat men de beloftes niet zal kunnen waarmaken om een belastingverlaging op papier te zetten. Dat is 
het statement dat de fractie N-VA Fusiebelang met haar onthouding duidelijk heeft willen maken. 
 
Dit doet niets af aan het goede werk dat er geleverd is, aldus schepen Bert Vertessen. Hij beklemtoont nogmaals 
dat het organogram een mooi werkstuk is, waar goed en hard werk voor verricht werd en waar enorm veel tijd in 
is gestoken door de diensten. Dit wordt ook benadrukt in de uiteenzetting van het amendement. Het organogram 
op zichzelf kan op dat vlak wel gedragen worden, maar de financiële impact van deze beslissingen had volgens de 
fractie N-VA Fusiebelang moeten liggen bij de nieuwe meerderheid in 2025, aldus schepen Bert Vertessen. 
 
Schepen Johan Schoefs vraagt het woord en geeft aan dat hij graag zijn stemgedrag wil toelichten. Hij 
verduidelijkt dat hij is meegegaan in het fusieverhaal omdat hij ervan overtuigd was - en nog steeds is - dat de 
fusie vooruitgang zou betekenen voor de inwoners van de gemeente Hoeselt alsook - en niet in het minst - voor 
het personeel van de gemeente Hoeselt. Er is het afgelopen jaar heel hard gewerkt om het organogram dat 
vandaag op tafel lag rond te krijgen, aldus schepen Johan Schoefs. En het idee om dit werk nu van tafel te vegen 
omwille van politieke spelletjes, daar kan hij niet mee leven. Hij heeft hier heel slecht van geslapen en het heeft 
hem in die mate aangegrepen dat hij de beslissing heeft genomen om vanaf volgende gemeenteraad als 
onafhankelijk mandataris te zetelen. 
 
Raadslid Marc Bamps verklaart dat het feit dat zij tegenstemmen niet betekent dat zij tegen de fusie zijn of tegen 
het organogram. Hun bezwaar betreft slechts één punt, namelijk dat zij vinden dat de bijkomende aanwervingen 
beter uitgesteld hadden kunnen worden tot volgend jaar. Voor het overige stemmen zij nergens tegen, en dat is 
het signaal dat zij wilden geven. 
 
Burgemeester Yves Croux richt zich tot raadslid Marc Bamps met de boodschap dat hij blij is dat het personeel 
van het OCMW en de gemeente Hoeselt nu toekomstperspectief krijgt. Daar is hij blij om.  
 
Raadslid Marc Bamps antwoordt dat het personeel in de gemeente Hoeselt al een toekomstperspectief had. 
 
Schepen Werner Raskin bedankt alle raadsleden, over de partijgrenzen heen, voor hun gezond verstand om deze 
kans te bieden aan de mensen van de gemeente Hoeselt. Hij noemt het fantastisch. 
 
 
04 Personeelszaken - Rechtspositieregeling - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad besluit de aangepaste rechtspositieregeling die geldt voor het gemeente- en OCMW-personeel 
unaniem goed te keuren. De vorige versies worden hiermee opgeheven. 
  
De Vlaamse Regering heeft via haar besluit van 20 januari 2023, in werking getreden op 18 maart 2023, de 
minimale voorwaarden vastgesteld waaraan de rechtspositieregeling van lokale en provinciale besturen moet 
voldoen. In het kader van het fusietraject dat lopende is samen met de stad Bilzen is er een werkgroep 
samengesteld om na te denken over een nieuwe rechtspositieregeling voor de nieuwe stad. Hierbij wordt 
rekening gehouden met bepaalde principes uit de beide huidige rechtspositieregelingen maar zeker ook met de 
ervaringen in de praktijk en de mogelijkheden tot flexibiliteit die het nieuwe rechtspositiebesluit voorziet. 
  
Op 21 december 2023 keurde de raad reeds een deels aangepaste rechtspositieregeling goed. Bij deze aanpassing 
lag de focus op het afstemmen van de regels met betrekking tot werving en selectie om een zo groot mogelijke 
gelijkheid tussen beide besturen na te streven waarbij zowel interne als externe kandidaten op een gelijke manier 
behandeld worden en aldus dezelfde kansen krijgen. 
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Gezien thans het stadsorganogram van Bilzen-Hoeselt ter goedkeuring ligt en er reeds voor de definitieve 
samenvoegingsdatum werk gemaakt dient te worden van de noodzakelijke procedures voor de invulling van de 
functies zijn een aantal bijkomende aanpassingen aan de rechtspositieregeling noodzakelijk. 
  
In bijlage 3 van de rechtspositieregeling worden de bevorderingsvoorwaarden aangepast. De 
bevorderingsvoorwaarden zijn specifiek met het oog op de invulling van de functies van het stadsorganogram 
Bilzen-Hoeselt verruimd om een maximale gelijkheid tussen beide besturen na te streven. Personeelsleden van 
Bilzen en Hoeselt met een andere startpositie kunnen op die manier gelijke toegang hebben tot de in te vullen 
functies van het organogram. 
  
Verder voorziet het nieuwe organogram in een aantal weddeschalen die nog niet van toepassing waren in één of 
beide gemeenten. Deze nieuwe weddeschalen worden opgenomen in bijlage 4 van de rechtspositieregeling. Naar 
aanleiding van deze aanpassing worden ook de bepalingen in de artikels 122 tot en met 125 van de 
rechtspositieregeling voorzien van de nieuwe weddeschalen. 
  
Er wordt een bijlage 6 toegevoegd met daarin het technisch en administratief kader. 
  
Tot slot gebeurde er nog een technische aanpassing in artikel 1 waarbij de leden van het managementteam, 
conform het Decreet Lokaal Bestuur, aangesteld worden door het college van burgemeester en schepenen of vast 
bureau. 
  
De wijzigingen werden besproken met de vakbonden op 18 december 2023 en resulteerden in een protocol van 
akkoord zonder opmerkingen. 
  
De wijzigingen worden ingevoegd in de huidige lokale rechtspositieregelingen van de 2 gemeenten, gezien een 
volledig nieuwe rechtspositieregeling voor de nieuwe stad pas in 2025 goedgekeurd zal worden. 
 
 
05 Omgeving - Leader 2023-2027 - Engagementsverklaring en vervanging plaatsvervangende 

vertegenwoordiger - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring aan de engagementsverklaring ter deelname aan en ter 
realisatie van de Leader-werking regio Haspengouw 2023-2027. De gemeenteraad d.d. 28 september 2023 keurde 
de engagementsverklaring reeds unaniem goed. Onderhavig besluit omvat louter de wijziging van de 
plaatsvervangende vertegenwoordiger. 
 
De gemeenteraad stelt schepen Bert Vertessen als vertegenwoordiger en schepen Johan Schoefs als 
plaatsvervangend vertegenwoordiger. 
 
 
06 Omgeving - Leader 2023-2027 - Samenwerkingsovereenkomst Interbestuurlijke vereniging 'Lokale 

Actiegroep Haspengouw Zuidoost' - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad d.d. 1 februari 2024 (heden) verleende goedkeuring aan de Lokale Ontwikkelingsstrategie van 
het Leader-gebied Haspengouw Zuidoost en de deelname aan de desbetreffende Lokale Actiegroep. Als 
vervolgstap dient de Interbestuurlijke vereniging Lokale actiegroep Haspengouw Zuidoost te worden opgericht. 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring aan de overeenkomst tot oprichting van de Interbestuurlijke 
vereniging Lokale actiegroep Haspengouw Zuidoost. 
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07 Omgeving - Protocollen uitwisseling persoonsgegevens Energiehuis Limburg - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de gegevensuitwisselingsprotocollen met het Energiehuis Limburg inzake het elektronisch 
delen van persoonsgegevens in het kader van Woonenergieloketten, Renovatie advies- en begeleiding, en 
energieleningen, unaniem goed. 
 
IProtocol 1 regelt de gegevensstromen vanuit het Energiehuis Limburg naar een lokaal bestuur. Protocol 2 regelt 
deze vanuit een lokaal bestuur naar het Energiehuis Limburg. De protocollen laten toe om gegevens te delen, 
zodat een vlottere dienstverlening/samenwerking kan verzekerd worden. Dit zowel met o.a. de gemeentelijke 
woonenergieloketten als met het OCMW Hoeselt. 
  
De protocollen werden positief geadviseerd door dhr. R. Geerts, Data Protection Officer van de gemeente 
Hoeselt. 
 
 
08 Overheidsopdrachten - Aankoop elektrische auto - Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2024-007 inzake 
de aankoop van een elektrische auto. 
 
Met het oog op de vervanging van de huidige elektrische auto wordt - op voorstel van de Technische Dienst - 
overgegaan tot de aankoop van een nieuwe elektrische auto (type berline) met verplichte overname van het oude 
voertuig. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 28.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat de fractie Best Groen uiteraard voorstander is van dit voorstel. Zij stelt zich 
echter vragen bij de geraamde kostprijs van 28.000,00 EUR. Is dat haalbaar voor een elektrische wagen van het 
type berline? Dat lijkt haar weinig. Is de overnameprijs van het oude voertuig hier misschien in verrekend? Of is 
hier een andere verklaring voor? 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat er momenteel al elektrische wagens op de markt zijn tegen een kostprijs 
van 21 à 22.000,00 EUR. Dat gaat dan wel vooral om stockwagens. En op dat type heeft men zich hier gebaseerd. 
Er zitten zelfs nog enkele extraatjes op zoals bvb. airco, navigatie, e.d. Vandaar dat men tot een raming van 
28.000,00 EUR is gekomen. Het is eigenlijk een volwaardig uitgeruste elektrische wagen. De autonomie van dit 
voertuig is natuurlijk wel niet gigantisch. Die bedraagt ongeveer 250 kilometer, maar dat volstaat voor de lokale 
verplaatsingen binnen Hoeselt. Het huidige elektrische voertuig - dat nu vervangen wordt - kon zeker niet meer 
kilometers aan, maar door deze dagelijks op te laden is dat perfect bruikbaar. En zo kan er aan deze prijs een 
nieuw elektrisch voertuig aangekocht worden.  
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt vervolgens door wie en waarvoor dit voertuig gebruikt zal worden. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat vooral het diensthoofd van de Technische Dienst dit voertuig zal 
gebruiken. 
 
Tot slot vraagt raadslid Mieke Claesen of er met de stad Bilzen is overlegd over deze aankoop. 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat dit in deze niet het geval is. Dit is gewoon een één op één vervanging 
van een gemeentelijk voertuig zoals dat in het verleden ook al gedaan is. En dit volgens de richtlijn qua 
levensduur: 12 jaar voor een personenvoertuig, 15 jaar voor een bestelwagen en 20 jaar voor een vrachtwagen. 
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09 Overheidsopdrachten - Aankoop laptops - Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2024-008 inzake 
de aankoop van laptops. 
 
In het kader van de fusie en ingevolge diverse IT-securitymaatregelen dient de gemeente Hoeselt over te gaan tot 
de aankoop van een 30-tal nieuwe laptops. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 36.000,00 EUR incl. btw. 
 
Burgemeester Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt wat er met de oude laptops zal gebeuren. 
 
Burgemeester Yves Croux verduidelijkt dat deze - in overleg met de dienst ICT - gebruikt zullen worden in een 
doorschuifsysteem met bvb. de dienst Buitenschoolse Kinderopvang. Zo'n dienst heeft minder zware 
toepassingen op haar laptops en er zijn ook minder grote issues qua security omdat dit buitenlocaties zijn met 
een eenvoudige internetverbinding. 
 
 
10 Overheidsopdrachten - Aankoop biometrietoestellen en computers - Lastvoorwaarden en 

gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2024-002 inzake 
de aankoop van biometrietoestellen en computers. 
 
De federale overheidsdienst (FOD) Binnenlandse Zaken kondigde onlangs de vernieuwing aan van Belpic, het 
systeem voor de uitreiking en activering van elektronische identiteitskaarten. Het gemeentebestuur dient 
derhalve nieuwe biometrische apparatuur aan te kopen die compatibel is met de vernieuwde versie van Belpic. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 18.600,00 EUR incl. btw. 
 
 
11 Overheidsopdrachten - Aankoop automatische externe defibrillators (AED) - Lastvoorwaarden en 

gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2024-003 inzake 
de aankoop van automatische externe defibrillators (AED). 
 
Het betreft hier de aankoop van in totaal 6 AED toestellen (incl. buitenkast) voor plaatsing in de Hoeseltse 
deelgemeenten.  
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 14.000,00 EUR incl. btw. 
 
Burgemeester Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen toont zich tevreden dat dit voorstel hier nu opnieuw voor ligt. Zij merkt op dat ze dit 
enkele jaren geleden ook al eens ter sprake heeft gebracht in het kader van 'Hartveilige gemeente' en geeft aan 
dat ze toen zelfs niet vroeg om 6 nieuwe AED-toestellen te kopen, maar gewoon om wat meer bekendheid te 
geven aan de aanwezige toestellen en te zorgen voor opleidingen. Dat werd toen jammer genoeg afgewezen, 
aldus raadslid Mieke Claesen, maar ze is heel blij dat dit nu dus wel in orde zal komen. 
 
Schepen Werner Raskin herhaalt dat het schepencollege luistert naar goede voorstellen vanuit de oppositie.  
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12 Secretariaat (gemeente) - Jaarlijkse rapportering klachtenbehandeling 2023 - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de rapportering klachtenbehandeling 2023. 
 
De gemeente Hoeselt beschikt over een reglement met betrekking tot het klachtenbehandelingssysteem. Artikel 
13 van dit reglement vermeldt dat de algemeen directeur jaarlijks op anonieme wijze over de ingediende klachten 
rapporteert aan de gemeenteraad. Klachten kunnen enkel via het klachtenformulier, dat op de gemeentelijke 
website ter beschikking wordt gesteld, ingediend worden. 
 
De gemeente Hoeselt heeft in de periode van 1 januari 2023 tot en met 31 december 2023 7 klachten ontvangen 
via dit klachtenformulier. De klachtencoördinator heeft deze 7 klachten ontvankelijk verklaard, waarvan 4 
klachten ongegrond en 3 klachten deels gegrond, deels ongegrond. 
 
 
13 Secretariaat (gemeente) - Besluit van de burgemeester d.d. 9 januari 2024 houdende de aanduiding van 

een waarnemend burgemeester in geval van verhindering van de titularis door ziekte, vakantie of 
andere omstandigheden - Kennisgeving 

 
Wanneer een burgemeester verhinderd is zijn ambt uit te oefenen om redenen van vakantie, ziekte of andere 
omstandigheden komt het in principe toe aan de schepenen in volgorde van hun rang om hem te vervangen. 
Hiervan kan evenwel afgeweken worden wanneer de titularis in deze een ander besluit neemt en zijn 
bevoegdheid overdraagt aan een andere dan de eerste schepen. 
  
Burgemeester Yves Croux vaardigde op 9 januari 2024 een besluit uit waarin schepen Werner Raskin en bij 
verhindering van schepen Raskin vervolgens schepen Heidi Berx werden aangeduid als plaatsvervangers. Dit 
besluit van de burgemeester is ook van toepassing op het voorzitterschap in het college van burgemeester en 
schepenen en het vast bureau aangezien de burgemeester beide vergaderingen voorzit. 
  
De gemeenteraad neemt kennis van het besluit van de burgemeester d.d. 9 januari 2024. 
 
 
14 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 21 december 2023 - 

Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 21 december 2023, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
Toegevoegde punten: 
 
15 Secretariaat (gemeente) - De gemeentescan van Hoeselt - Tevredenheid over en vertrouwen in het 

bestuur - Kennisgeving 
 
Raadslid Mieke Claesen heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 1 februari 2024. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
De gemeentescan van Hoeselt - Tevredenheid over en vertrouwen in het bestuur 
 
Deze week heeft het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) de nieuwe Gemeente-Stadsmonitor voorgesteld. Het 
ABB wil met deze beleidsmonitor elk lokaal bestuur ondersteunen om betere beleidsbeslissingen te nemen.  
 
In de pers konden we al lezen dat de gemeente Hoeselt op de voorlaatste plaats komt in Limburg voor wat betreft 
het vertrouwen in het bestuur. 
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Op de gemeenteraad van oktober 2020 heeft de fractie Best-Groen reeds verwezen naar de slechte score van 
Hoeselt in 2020 op het vlak van tevredenheid met het beleid en vertrouwen in het bestuur naar aanleiding van 
het gemeenterapport van Het Belang van Limburg in samenwerking met Universiteit Hasselt. Toen werd reeds 
gevraagd of het bestuur weet waar die slechte scores van komen en wat men zal doen om het tij te keren. De 
fractie Best-Groen kan dezelfde vragen opnieuw stellen. 
 
Wat heeft het bestuur de afgelopen drie jaar ondernomen om de slechte scores van 2020 te verbeteren? 
Waarom is dat niet gelukt? Op welke manier denkt het bestuur het tij de komende jaren te kunnen keren? 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Werner Raskin geeft aan dat hij de precieze cijfers over de deelname aan de gemeentemonitor in 
Hoeselt heeft opgevraagd. De steekproef - het aantal mensen dat kon deelnemen aan de bevraging - bestond uit 
930 Hoeseltse inwoners. Daarvan hebben slechts 319 mensen effectief deelgenomen, wat resulteerde in een 
responsgraad van amper 34%. Is dit representatief? Hij weet het niet. Schepen Werner Raskin stelt voor om bij 
deze even aan te nemen dat dit wel zo zou zijn. Het geldt voor wat het waard is.  
 
Schepen Werner Raskin merkt op dat, wanneer hij de vergelijking maakt tussen Hoeselt en het gemiddelde van 
Vlaanderen, de gemeente Hoeselt over het algemeen niet meer dan 10% afwijkt van het gemiddelde. Op 
sommige vlakken scoort Hoeselt beter en soms is het slechter. En op de vlakken waar Hoeselt een mindere score 
heeft, zal dit moeten opgelost worden door de fusie met Bilzen. En onder andere door het aanstellen van 
personeel. De dienstverlening in Hoeselt gaat achteruit, aldus schepen Werner Raskin. Er is nood aan een betere 
dienstverlening. Dat is eerder vanavond trouwens al aangehaald. Schepen Werner Raskin geeft verder mee dat in 
Hoeselt amper 2 op de 10 mensen tevreden zijn over het bestuur. Maar ook de stad Bilzen scoort op dat vlak 
slecht met slechts 3 op 10. Hij leest ook maar wat hij leest in die gemeentemonitor, aldus schepen Werner Raskin. 
En in Vlaanderen is de gemiddelde score óók maar 3 op 10. Of het dus 2 op 10 is of 3 op 10... Het is allemaal niet 
echt denderend. En het is daarom logisch dat de fusie in aantocht is. 
 
Schepen Werner Raskin wijst erop dat er de afgelopen 6 jaar veel wegenwerken zijn uitgevoerd. Dat is niet prettig 
voor de inwoners en dat levert negatieve reacties op. Het schepencollege hoort en voelt dat. Hij haalt vervolgens 
de durf van dit bestuur aan om veiligheidsmaatregelen te nemen, zoals bijvoorbeeld de trajectcontroles. Dat is 
ook iets waar niet iedereen altijd even gelukkig mee is. Maar het draagt wel bij aan de veiligheid. En dan zijn er 
inderdaad nóg 7 op 10 mensen tevreden in Hoeselt en zijn 8 op 10 mensen gelukkig. Zo slecht is het dus eigenlijk 
niet. Alles in acht genomen en alles vergeleken zit de gemeente Hoeselt op of net onder het gemiddelde in 
Vlaanderen. En in de toekomst zal er via de fusie met de stad Bilzen nog een stap vooruit gezet worden. 
 
Als troostprijs wil schepen Werner Raskin toch nog meegeven aan raadslid Mieke Claesen dat de echte 
volksbevraging in aantocht is. Dat zijn de gemeenteraadsverkiezingen op 13 oktober as. Dan zal er een echte 
volksbevraging plaatsvinden. En dan zal blijken wat de kiezers beslissen. We zullen zien, aldus schepen Werner 
Raskin. Hij sluit ludiek af met de boodschap dat de gemeente Hoeselt toch van 18% naar 19% tevredenheid is 
gegaan. Er is dus 1% bij gewonnen. Hij erkent anderzijds dat raadslid Mieke Claesen gelijk heeft. Het is niet goed. 
Het kan beter. 
 
Raadslid Mieke Claesen wijst erop dat de gemeente Hoeselt in het jaar 2017 nog 31% scoorde. Dit bestuur is van 
31% gezakt naar 19%. 
 
Schepen Werner Raskin antwoordt dat vanaf het moment dat raadslid Mieke Claesen in oktober 2020 voor het 
eerst de vraag stelde er toch 1% vooruitgang is geboekt. Maar de huidige score is niet voldoende. Hij erkent dat 
raadslid Mieke Claesen een punt heeft. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u10. 


